

Archived: Thursday, May 12, 2022 2:26:37 PM

From: [Marathon Mine Review / Examen Mine Marathon \(IAAC/AEIC\)](#) [Marathon Mine Review / Examen Mine Marathon \(IAAC/AEIC\)](#)

Sent: Thursday, May 12, 2022 2:01:39 PM

Cc: [Marathon Mine Review / Examen Mine Marathon \(IAAC/AEIC\)](#) [Marathon Mine Review / Examen Mine Marathon \(IAAC/AEIC\)](#)

Subject: Marathon Palladium Project / Projet de Palladium de Marathon

Sensitivity: Normal

Dear participants,

On March 31, 2022 the Joint Review Panel (Panel) established to review the proposed Project requested Generation PGM to provide a revised list of commitments in Undertaking 31. The Panel later deferred the closing remarks for all participants and Generation PGM to 7 calendar days after the submission of Undertaking 31. On May 11, 2022 the Panel received the response to Undertaking 31. Consequently, the participants' Closing Remarks session will take place on Wednesday May 18, 2022 and begin at 9:00am ET. Generation PGM's opportunity to provide reply Closing Remarks will take place on Thursday May 19, 2022 at 2:00pm ET.

Participants may submit written Closing Remarks by 5:00pm ET on May 18, 2022. If participants wish to make oral Closing Remarks instead, and they have not already registered, they should register by today, May 12, 2022.

At the end of the Closing Remarks sessions, the record for the Marathon Palladium Project will close and the Panel will consider all the information received in writing their report.

Members of the public are welcome to view the Closing Remarks session at the following link:

<https://www.youtube.com/channel/UCPsL0iDeGU7VmKDbdkEP5Vw>. Participants that registered to provide oral Closing Remarks will be sent a separate link to join the Zoom meeting in the coming days.

All documents are available on the Canadian Impact Assessment Registry (Registry reference number [54755](#)).

Questions about the public hearing or the review process for the Project can be directed to the Marathon Palladium Project Secretariat. To receive Project updates and be added to the email distribution list, please contact the Secretariat at marathonminereview-examenminemarathon@iaac-aeic.gc.ca.

You are receiving this message as a member of the distribution list for the environmental assessment of the Project. If you would prefer not to receive emails regarding this environmental assessment, please send a message to marathonminereview-examenminemarathon@iaac-aeic.gc.ca.

Chers participants,

Le 31 mars 2022, la Commission d'examen conjoint (Commission) établie pour examiner le projet proposé a demandé à Generation PGM de fournir une liste révisée de ses engagements dans l'engagement 31. La commission a ensuite reporté les remarques finales pour tous les participants et Generation PGM à 7 jours civils après la soumission de l'engagement 31. Le 11 mai 2022, la commission a reçu la réponse à l'engagement 31. Par conséquent, la session de remarques de clôture des participants aura lieu le mercredi 18 mai 2022 à 9h ET. L'opportunité pour Generation PGM de fournir des remarques de clôture en réponse aura lieu le jeudi 19 mai 2022 à 14h ET.

Les participants peuvent soumettre, par écrit, des remarques de clôture jusqu'au 18 mai 2022 à 17h ET. Si les participants souhaitent plutôt faire des remarques de clôture orales, et s'ils ne se sont pas encore inscrits, ils sont tenus de le faire aujourd'hui, le 12 mai 2022.

À la fin des séances de clôture, le dossier du projet de palladium de Marathon sera clos et la commission prendra en compte toutes les informations reçues pour rédiger son rapport.

Les membres du public sont invités à visionner la session des remarques de clôture sur le lien suivant :

<https://www.youtube.com/channel/UCPsL0iDeGU7VmKDbdkEP5Vw>. Les participants qui se sont inscrits pour présenter des observations finales orales recevront un lien distinct pour se joindre à la réunion Zoom dans les prochains jours.

Tous les documents sont disponibles sur le Registre canadien d'évaluation d'impact (numéro de référence du Registre [54755](#)).

Les questions concernant l'audience publique ou le processus d'examen du projet peuvent être adressées au secrétariat du projet de palladium de Marathon. Pour recevoir des mises à jour sur le projet et être ajouté à la liste de distribution par courriel, veuillez communiquer avec le secrétariat à l'adresse marathonminereview-examenminemarathon@iaac-aeic.gc.ca.

Environmental Assessment for the Marathon Palladium project
Impact Assessment Agency of Canada / Government of Canada
marathonminereview-examenminemarathon@iaac-aeic.gc.ca

Évaluation environnementale pour le projet de palladium de Marathon
Agence d'évaluation d'impact du Canada / Gouvernement du Canada
marathonminereview-examenminemarathon@iaac-aeic.gc.ca